
Interpelácia č. 1/2014   
 

 

1. riadne zasadnutie mestského zastupiteľstva 

konané dňa 26.2.2014  
 

 

 

 

Ing. Čičatko: 

Ja by som mal jeden dotaz alebo interpeláciu v tom zmysle, že keď sme predávali majetok 

mesta, či už tepelné hospodárstvo alebo ostatné záležitosti, tak sme sa dojednali, že každý 

poslanec mal dať dajaký určitý návrh, ako využiť finančné prostriedky, ktoré sa zvýšia pri 

vyrovnaní pozdĺžnosti voči firme Lanos alebo tých nasledovníkov firmy Lanos. Myslím si, že 

tam sme sa viac-menej všetci zhodli naprieč celým zastupiteľstvom, že v meste Trebišov je 

nanajvýš nutné už zrekonštruovať Dom smútku. Viem tak, že v jeseni minulého roku bolo 

prezentované už to, že v akom štádiu alebo aký návrh na rekonštrukciu Domu smútku je, bolo 

v tom návrhu, ktorý sme predtým hovorili schválená aj čiastka. Chcem sa teraz spýtať v akom 

štádiu je momentálne príprava, resp. ukončenie projektu na rekonštrukciu a zároveň v akom 

štádiu je  a jak pripravujeme verejné obstarávanie na zhotoviteľa tohto diela.  

 

Ing. Gore: 

Štúdia bola predstavená na zhromaždení občanov, bol vypracovaný projekt pre stavebné 

konanie, stavebné konanie prebieha. Teraz sa pracuje na projekte vykonávacom, realizačnom, 

ten by mal byť hotový na prelome marca - apríla. Na základe toho bude vypracovaný podklad 

pre verejné obstarávanie. V lete sa predpokladá, že prebehne verejné obstarávanie a koncom 

leta, začiatkom jesene by mala začať, rekonštrukcia tejto stavby. 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Zodpovedané: na MsZ 

Dňa: 26.2.2014 
 

 

 

 

 

 


